
Referat fra generalforsamling Kristavej, den 15. april 2017 

Fremmødte: hus nr. 1, 2, 3, 4, 5, 6, 8, 11, 12, 15, 16, 17, 29, 37, 45, 49. 

 

A: Valg af dirigent 

 Jørgen Dyrskjødt blev valgt 

B: Beretning ved formand Jan Arensbach 

Arne nr. 49, fortalte om topkappede træer på stien øst. Forundret over at dette sker. Arnes 

postkasse har ligeledes fået mærkelige ridser. 

Leo Nr. 15, kunne fortælle at vi, efter at være gået over til Stofanet, ikke kan framelde sig 

Internet eller bredbånd om vinteren. Dette er ikke en service Stofa tilbyder. 

C: Regnskab fremlægges og godkendes 

 Regnskabet blev godkendt og underskrevet af bestyrelsen 

D: Fastlæggelse af kontingent 

 Kontingent forbliver uændret på 400 kr. pr. år 

E: Indkomne forslag 

 Ingen indkomne forslag 

F: Valg af 2 medlemmer og 2 suppleanter til bestyrelsen 

 Ole Skovgaard og Kurt D. Sørensen modtog genvalg som bestyrelsesmedlemmer 

 Ib Bertelsen og Kurt Bording modtog genvalg som suppleanter 

G: Valg af revisor 

 Fin Nielsen modtog genvalg 

H: Evt. 

 Vin til Villy i nr. 10 og Knud i nr. 31 for at lave en fin ”bro” over vandløbet mod øst. 

 Martin nr. 15, skriver til teknisk forvaltning, ang. hul i vejen ved indkørsel til Redningsvejen. 

 Mårfælder er ved Arne i nr. 49, hvis nogen har brug for dem. 

 Skorstensfejer og renovationsbiler kører for hurtigt på vejen og formand Jan tager fat i det. 

Sommerhuspedellen skal plante nye træet ved indgangen til stien mod øst. Mange er gået 

ud. Legeledes skal han fjerne grene og gran på fællesområderne, som skal køres til Sankt 

Hans bål. 


